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aan BEN WEYTS
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DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Hoger onderwijs  -  Geslaagden

Na de examens van het hoger onderwijs in juni ontstond er bezorgdheid over de 
examenresultaten van studenten in coronatijden. Uit de cijfers die de universiteiten en 
hogescholen vrijgaven zou blijken dat de slaagpercentages bij studenten niet slechter 
waren. Er zijn indicaties dat de resultaten zelfs beter zijn dan vroegere jaren.

Nu de tweede zittijd voorbij is, deelde de minister in de commissie Onderwijs van maandag 
5 oktober mee dat de laatste proclamaties rond half september vielen. Ondertussen 
registreren de instellingen de meeste resultaten van de tweede zittijd tegen 15 oktober in 
de Databank Hoger Onderwijs (DHO).

1. Kan de minister een overzicht geven van het aantal studenten die slaagden in de 
academiejaren 2016-2017 tot 2019-2020? 

Graag een opdeling per hogeronderwijsinstelling, per opleiding, per studiejaar en per 
provincie.

2. Hoe evalueert de minister het aantal wel of niet geslaagde studenten in vergelijking 
met de voorgaande jaren? Zijn er volgens de minister nog lessen te trekken uit de 
aanpak van de overheid of de onderwijsinstellingen in het voorbije academiejaar 
inzake begeleiding van de studenten?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 31 van 9 oktober 2020
van BRECHT WARNEZ

1. We kunnen nog geen overzicht geven van het aantal studenten dat slaagde in 2019-
2020. De validering van deze gegevens is nog niet afgerond. Een vergelijking met 
voorgaande academiejaren is dan ook niet mogelijk. 

2. De gevraagde evaluatie kan nog niet gemaakt worden omdat de validering van de 
gegevens van 2019-2020 nog niet afgerond is 


